
P r o t o k ó ł Nr 8/22

posiedzenia Komisji Techniczno - Inwestycyjnej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego

odbytego w dniu 29 listopada 2022 roku 

Obecnych na posiedzeniu było 5 radnych (zgodnie z listą obecności). W posiedzeniu uczestniczył p.
A. Gralak – Burmistrz Miasta, p. I.  Żurawski – Naczelnik Wydziału GR, p. K. Romanowska –
Inspektor Wydziału GKM.

Otwarcia posiedzenia dokonał p. J. Zwierzchowski który po powitaniu przybyłych i stwierdzeniu
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku :
1) Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku posiedzenia.
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4) Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na LVII sesję Rady Miejskiej,  będących w

zakresie działania Komisji.
5) Sprawy bieżące.

Do pkt 2

Komisja (5 – za; jednogł.) przyjęła porządek obrad.

Do pkt 3

Komisja  (5 – za; jednogł.)  przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Ad. 4 – Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na LVII sesję Rady Miejskiej, będących w
zakresie działania Komisji.

Komisja  (5  głosami  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  nabycie  do  zasobów   Gminy  Miejskiej  Aleksandrów  Kujawski
nieruchomości  (  dz.  nr  472  o  pow.  0,0633  ha)  stanowiącej  własność  Powiatu
Aleksandrowskiego.

Komisja  (5  głosami  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie
przedłużenia umowy  najmu  lokalu  użytkowego  będącego  własnością  Gminy  Miejskiej
Aleksandrów Kujawski położonego  na działce nr 1048 przy ul. Chopina 20 w Aleksandrowie
Kujawskim na okres kolejnych trzech lat.

Komisja  (4  głosami za,  1  -  przeciw)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt uchwały  w sprawie
wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  w  trybie  bezprzetargowym  na  okres  20  lat
nieruchomości niezabudowanej położonej w Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Parkowej
(dz. nr 335 o pow. 0,7542 ha).



Komisja (5 głosami za; jednogł.) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie trybu i
zasad naboru wniosków o zawarcie  umowy najmu lokalu  mieszkalnego w tym określenia
kryteriów  pierwszeństwa  dla  lokali  mieszkalnych  budowanych  w  ramach  inwestycji
realizowanej przez Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową „ KZN- Toruński” Sp.z o.o. z siedzibą
w Toruniu przy udziale finansowego wsparcia Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach
Funduszu Dopłat 

Komisja (4 głosami za, 1 – wstrzymującym) postanowiła o zmianie uchwały ograniczającej
sprzedaż napojów alkoholowych do godz. od 23.00 do 5.00 rano. 

Komisja ( 2 – za, 3 – wstrzymujących) negatywnie ustosunkowała się do propozycji budowy
wzniesionego przejścia dla pieszych w ul. Chopina ( w pobliżu sklepu „Miś”).

p.  M. Skierska – zwróciła  uwagę zgodnie  z  wnioskiem radnej  E.  Gapińskiej  –  Szulc,  aby
wykonać odcinek ul. Leśniej ( na odcinku do ul. Zawackiej).  
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